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Abstract (en)
The apparatus is used to measure the decomposition products produced in an SF6-containing atmosphere during an electrical discharge. Said
apparatus is intended to be notable for a simple and robust construction despite its small dimensions. This is achieved by two oscillators (13,
14) which are situated in the SF6, are each installed in a first (8) or a second (7) oscillatory circuit and react chemically with the decomposition
products. The first oscillator (14) is exposed to the decomposition products and the second (13) is protected from them. The apparatus furthermore
incorporates a comparator (11) to which the output signals of the first (8) and second (7) oscillatory circuits are fed. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Vorrichtung dient der Messung der bei einer elektrischen Entladung in SF6-haltiger Atmosphäre entstehenden Zersetzungsprodukte. Diese
Vorrichtung soll sich trotz geringer Abmessungen durch einen einfachen und robusten Aufbau auszeichnen. Dies wird durch zwei im SF6 befindliche
und jeweils in einem ersten (8) oder zweiten (7) Schwingkreis angeordnete und mit den Zersetzungsprodukten chemisch reagierende Oszillatoren
(13,14) erreicht, von denen ein erster (14) den Zersetzungsprodukten ausgesetzt und ein zweiter (7) davor geschützt ist. Die Vorrichtung weist ferner
eine Vergleichsvorrichtung (11) auf, welcher die Ausgangssignale des ersten (8) und des zweiten (7) Schwingkreises zugeführt werden. <IMAGE>
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